



الشركة المتحدة للطاقة (ش.ع.م.ع.) UNITED POWER COMPANY (SAOG)

التاريخ: ١٤ يناير ٢٠١٩

تحية طيبة وبعد ...

الموضوع / النتائج المالية الأولية غير المدققة للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠١٨

يسر الشركة المتحدة للطاقة ش.ع.م.ع. أن تعلن عن النتائج المالية الأولية غير المدققة للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠١٨.

| نسبة التغيير | التغيير | ديسمبر ٢٠١٧ | ديسمبر ٢٠١٨ | |
|--------------|----------------|----------------|----------------|----------------------------|
| % | الف ريال عماني | الف ريال عماني | الف ريال عماني | |
| ٪ -٠,٥٦ | (٣٢) | ٥,٧٤٢ | ٥,٧١٠ | الإيرادات |
| ٪ ١,٤٥ | ٧٦ | (٥,٢٣٥) | (٥,١٥٩) | تكاليف مباشرة / غير مباشرة |
| ٪ ١٠٠,٠٠ | ٣ | (٣) | - | تكاليف تمويل |
| ٪ ١٥,٩٣ | ١٨ | (١١٣) | (٩٥) | الضرائب |
| ٪ ١٦,٦٢ | ٦٥ | ٣٩١ | ٤٥٦ | الأرباح بعد الضرائب |

إن الأرقام المذكورة في التقرير أعلاه تمثل النتائج المالية الأولية غير المدققة، وسوف تخضع لمراجعة واعتماد لجنة التدقيق ومجلس إدارة الشركة المتحدة للطاقة ش.ع.م.ع.

ان الإفصاح عن القوائم المالية المدققة المعتمدة للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠١٨ سيكون حسب اللائحة التنفيذية لقانون الهيئة العامة لسوق المال بعد اجتماع مجلس إدارة الشركة المتحدة للطاقة ش.ع.م.ع. المقرر عقده في ٢٠ يناير ٢٠١٩.

مخلصكم

عن الشركة المتحدة للطاقة ش.ع.م.ع.



زهير كراتشي والا
الرئيس التنفيذي



الشركة المتحدة للطاقة (ش.م.ع.ع.)
UNITED POWER COMPANY (SAOG)

Date : January 14, 2019

After Compliant,

Subject: Initial un-audited financial results for the year ended 31 December 2018

United Power Company SAOG is pleased to disclose the following initial unaudited financial results for the year ended 31 December 2018.

| | December 2018 RO'000 | December 2017 RO'000 | Change % | December 2018 RO'000 |
|----------------------|----------------------------|----------------------------|-------------|-------------------------|
| Revenue | 5,710 | 5,742 | (32) | -0.56% |
| Direct/Indirect Cost | (5,159) | (5,235) | 76 | 1.45% |
| Finance Cost | - | (3) | 3 | 100.00% |
| Taxation | (95) | (113) | 18 | 15.93% |
| Profit after tax | 456 | 391 | 65 | 16.62% |

The above reported numbers represent initial un-audited results and are subject to approval and confirmation by United Power Company SAOG Audit Committee and the Board of Directors.

Disclosure of the approved audited Financial Statements for ended 31 December 2018 shall be issued in accordance with the Executive Regulation of the Capital Market Law after the Board of Directors meeting of United Power Company SAOG to be held on January 20, 2019.

Yours faithfully,

For United Power Company SAOG


Zoher Karachiwala
Chief Executive Officer

